
STATUTÁRNÍ MĚSTO KARVINÁ
Magistrát města Karviné

Zápis 
8.  zasedání Zastupitelstva města Karviné konaného  dne 05.11.2015     

Účast Pozváno Přítomno Omluveno Neomluveno
Členové ZM 41 39 2 0
Vedoucí odborů MMK 8 8
Ostatní a hosté 19

Jednání zastupitelstva města zahájil a řídil primátor pan Tomáš Hanzel. Uvítal všechny přítomné a sdělil, že v době 
zahájení bylo přítomno 38 členů zastupitelstva města, tudíž bylo ZM usnášení schopno. Nejdříve bylo přistoupeno k 
procedurálním otázkám. Řekl, že z jednání zastupitelstva města se omluvili pan Tomaš Gallik a pan Vladimír Kolek. 
Řekl, že hlasovat budeme veřejně, prostřednictvím hlasovacího zařízení, přesto pro případ potřeby byly určeny tyto 
sčitatelky: paní Vladislava Wiewiórková, Bc. Petra Klapsiová, Romana Plecháčová, Tamara Hercigová a Jitka 
Korzonková. Hlavní sčitatelkou určil Ing. Blanku Rychlou. Zpracováním zápisu z 8. zasedání Zastupitelstva města 
Karviné pověřil paní Janu Nekardovou, u které byl rovněž k nahlédnutí zápis z 7. zasedání ZM konaného dne 
10.09.2015, který byl ověřen bez připomínek. Jako pracovní předsednictvo byla schválena rada města. Ověřovateli 
zápisu byli schváleni: pan Ivan Fodor a Mgr. Andrzej Szyja. Tím byly ukončeny procedurální otázky, viz hlasování č. 
1, usnesení ZM č. 230 ( pro 37, proti 0, zdrželo se 0).

                 
p. T. Hanzel - řekl, že v programu 8. zasedání Zastupitelstva města Karviné došlo k těmto úpravám:
Po jednání schůze RM dne 04.11.2015 byly členům ZM předány na cloud Karviná dva materiály, a to:
z Odboru majetkového - doplnění programu č. 1 – „Nabídka Slezské univerzity v Opavě – převod bývalé ZŠ 
Žižkova“,
z Odboru rozvoje - doplnění programu č. 2 – „Uzavření Dodatku č. 1 ke Smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu 
města Hasičskému záchrannému sboru Moravskoslezského kraje“.
Protože tyto body nebyly uvedeny v programu 8. zasedání ZM Karviné, nechal o jejich doplnění postupně hlasovat.

                 
p. T. Hanzel - nejdříve o doplnění programu č. 1 – „Nabídka Slezské univerzity v Opavě – převod bývalé ZŠ 
Žižkova“.

HLASOVÁNÍ : č. 2
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 230
Návrh byl schválen.

                 
p. T. Hanzel - dále nechal hlasovat o doplnění programu č. 2 - „Uzavření dodatku ke Smlouvě o poskytnutí 
dotace z rozpočtu města Hasičskému záchrannému sboru Moravskoslezského kraje“.

HLASOVÁNÍ : č. 3
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 1 usnesení č. 230
Návrh byl schválen.

                 
p. T. Hanzel - zeptal se, zda jsou k takto navrženému programu nějaké dotazy, připomínky? Protože tomu tak 
nebylo, nechal program, včetně dvou doplněných bodů, schválit.
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HLASOVÁNÍ : č. 4
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 230
Program 8. zasedání ZM Karviné, včetně doplněných bodů, byl schválen.

                 
Na základě nových ustanovení zákona č. 159/2006 Sb., o střetu zájmu, došlo k upřesnění pravidel stanovených 
zákonem o obcích ve věci oznámení o osobním zájmu. 
Dle § 8 zákona o střetu zájmu je veřejný funkcionář povinen při jednání orgánu územního samosprávného celku, ve 
kterém vystoupí v rozpravě, předloží návrh nebo je oprávněn hlasovat, oznámit svůj poměr k projednávané věci, 
jestliže se zřetelem k výsledku projednání věci by mu mohla vzniknout osobní výhoda nebo újma, a nebo má-li na 
věci jiný osobní zájem; to neplatí, jde-li jinak o prospěch nebo zájem obecně zřejmý. Oznámení podává příslušný 
veřejný funkcionář písemně před zahájením jednání nebo ústně v jeho průběhu, nejpozději však před tím, než orgán 
přistoupí k hlasování; oznámení bude vždy součástí zápisu z jednání. 

1)   Vyřízení interpelací členů ZM přednesených na zasedání Zastupitelstva města Karviné konaném dne 
10.09.2015
p. T. Hanzel - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Zeptal se, zda jsou k vyřízení interpelací 
nějaké dotazy nebo připomínky. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože tomu tak nebylo, řekl, že nechá hlasovat o tom, že Zastupitelstvo města Karviné schválilo 
zprávu o vyřízení interpelací přednesených na 7. zasedání Zastupitelstva města Karviné konaném dne 10.09.2015.

HLASOVÁNÍ : č. 5
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 231
Návrh byl schválen.

2)   Zhodnocení činností výborů Zastupitelstva města Karviné za rok 2015
p. T. Hanzel - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Zprávy týkající se hodnocení činností výborů 
Zastupitelstva města Karviné za rok 2015 byly zpracovány na základě Jednacího řádu výborů Zastupitelstva města 
Karviné. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 2.

HLASOVÁNÍ : č. 6
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 232
Návrh byl schválen.

3)   Poskytnytnutí peněžitých plnění (jednorázových odměn) členům výborů ZM Karviné, kteří nejsou členy 
Zastupitelstva města Karviné, za práci ve výborech v roce 2015
p. T. Hanzel - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Jednorázové odměny budou poskytnuty 
členům výborů, kteří nejsou členy Zastupitelstva města Karviné, za jejich práci ve výborech v roce 2015 na základě 
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návrhů jednotlivých předsedů s tím, že maximální výše odměny byla stanovena na částku Kč 2.495,--. Konkrétní 
návrhy byly uvedeny v příloze č. 1 k usnesení. K předloženým návrhům otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 3.

HLASOVÁNÍ : č. 7
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 233
Návrh byl schválen.

4)   Rezignace přísedící Okresního soudu v Karviné paní Kristiny Bornerové
p. T. Hanzel - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační, kterému oznámil Okresní soud Karviná 
rezignaci přísedící na základě § 98 odst. 1 zákona č. 6/2002 Sb. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 4.

HLASOVÁNÍ : č. 8
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 234
Návrh byl schválen.

5)   Zásady pro poskytování dotací z rozpoetu statutárního města Karviné
p. T. Hanzel - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační, a to v souvislosti s legislativními změnami, 
zejména se změnou zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů. Nově se budou dotace 
poskytovat prostřednictvím vyhlašovaných programů a individuálních žádostí, vše na základně veřejnoprávních 
smluv. Programy bude schvalovat rada města, smlouvy nad 50 tis. Kč budou nově povinně uveřejňovány na úřední 
desce MMK. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 5.

HLASOVÁNÍ : č. 9
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 235
Návrh byl schválen.

6)   Zrušení OZV č. 1/2011 o stanovení některých povinností při přepravě sypkých materiálů
p. T. Hanzel - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. V této souvislosti byly ze strany města 
zaslány 3 dopisy, to na ministerstvo vnitra, dopravy a životního prostředí ve věci zrušované tzv. plachtovací vyhlášky. 
V listopadu loňského roku bylo statutárnímu městu Karviná doručeno sdělení Ministerstva vnitra, odboru veřejné 
správy, dozoru a kontroly k obecně závazné vyhlášce č. 1/2011, zejména k čl. 3 této vyhlášky. Dne 19. října 2015 
vydalo ministerstvo vnitra Rozhodnutí, jímž v souladu s § 123 zákona o obcích pozastavilo účinnost obecně závazné 
vyhlášky č. 1/2011 a stanovilo statutárnímu městu Karviná lhůtu 30 dnů ke zjednání nápravy. Rada města uvedené 
rozhodnutí projednala a doporučila Zastupitelstvu města Karviné spornou obecně závaznou vyhlášku zrušit. 
Domníval se, že rozhodnutí bylo vydáno z důvodu neznalosti situace v našem městě, protože málokteré město v 
republice je postiženo takovýmto způsobem, neboť se zde převáží sypké a další materiály, které nám znečišťují 
ovzduší. Vedení města vyzvalo příslušná ministerstva s tím, že je zde rádi přivítáme. Dodal, že snad budou mít 
celou řadu nápadů nebo námětů, jak situaci ve městě vyřešit. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
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D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 6.

HLASOVÁNÍ : č. 10
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 236
Návrh byl schválen.

7)   Návratná finanční výpomoc základním školám
p. T. Hanzel - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor ekonomický, který předložil ke schválení poskytnutí 
návratných finančních výpomocí základním školám z rozpočtu města, a to na vypořádání účelových dotací k 
předfinancování svých projektů z ROP s tím, že rozhodování o poskytnutí návratných výpomocí nad 50 tis. Kč je 
vyhrazenou pravomocí zastupitelstva. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 7.

HLASOVÁNÍ : č. 11
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 237
Návrh byl schválen.

8)   Terénní práce Karviná 2016
p. T. Hanzel - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor sociální v souvislosti se zajištěním a realizací terénní 
práce ve vyloučených romských lokalitách na činnost 4 terénních pracovníků, a to od 01.01.2016 do 31.12.2016. 
Dotace může být poskytnuta maximálně do výše 70% rozpočtovaných nákladů, kdy zbylých 30% je povinen zajistit 
ze svých zdrojů příjemce. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 8.

HLASOVÁNÍ : č. 12
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 238
Návrh byl schválen.

9)   V\yřazení a darování záchranářského člunu Marine 16Y s motorem, podvozkem a příslušenstvím z 
majetku Městské policie Karviná
p. T. Hanzel - řekl, že předkladatelem materiálu byla Městská policie, která podala návrh na vyřazení dlouhodobého 
hmotného majetku ze své evidence a uzavření darovací smlouvy se Sborem dobrovolných hasičů Bohumín na 
motorový člun včetně příslušenství tak, jak bylo uvedeno v příloze č. 1 k usnesení. K předloženému návrhu otevřel 
diskuzi.

D i s k u z e :

MUDr. M. Gebauer - k předloženému návrhu na vyřazení a darování neměl připomínku, pouze poukázal na 
nesrovnalost ve smlouvě uvedené v příloze č. 1 k tomuto usnesení. Měl tedy technickou poznámku k Darovací 
smlouvě, kde bylo uvedeno, že k podepsání smlouvy došlo dne 7. září 2015, obdarovaný je povinen si zajistit na 
vlastní náklady odvoz majetku v termínu do 31.10.2015 s tím, že zastupitelstvo města rozhodovalo o vyřazení a 
darování člunu na zasedání ZM dne 05.11.2015.
Mgr. P. Bičej - vysvětlil, že materiál byl připraven předčasně s tím, že v radě města byl projednán dne 23.09.2015. 
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Jedná se pouze o návrh darovací smlouvy s tím, že do ní budou uvedena aktuální data, tedy kdy k převodu a 
darování dojde.
p. T. Hanzel - protože další dotazy k předloženému materiálu nebyly podány, nechal hlasovat o návrhu usnesení 
bodu programu č. 9.

HLASOVÁNÍ : č. 13
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 239
Návrh byl schválen.

10)   Návrh na poskytnutí účelových dotací v rámci programu Podpora výkonnostního sportu v Karviné pro 
rok 2015
p. T. Hanzel - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje. Pracovní skupina vyhodnotila podané žádosti v 
souladu s podmínkami vyhlášeného dotačního programu, které následně předložila k posouzení komisi tělovýchovy 
a sportu. Rada města rozhodla o poskytnutí dotací do výše Kč 50.000 a doporučila zastupitelstvu města poskytnout 
účelové dotace nad Kč 50.000,-- v celkovém objemu Kč 690.000,-- právnickým osobám uvedeným v příloze č. 1 k 
usnesení. K předloženým návrhům otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 10.

HLASOVÁNÍ : č. 14
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 240
Návrh byl schválen.

11)   Poskytnutí finančních příspěvků z rozpočtu statutárního města Karviné na podporu individuální bytové 
výstavby
p. T. Hanzel - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje, který obdržel žádosti o poskytnutí finančního 
příspěvku z rozpočtu statutárního města Karviné na podporu individuální bytové výstavby, které dle schválených 
„Zásad“ splňují stanovené podmínky. Na základě této skutečnosti rada města doporučila uvedeným žadatelům 
finanční příspěvek na výstavbu rodinného domu ve výši Kč 150.000,-- poskytnout. K předloženým návrhům otevřel 
diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 11.

HLASOVÁNÍ : č. 15
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 241
Návrh byl schválen.

12)   Poskytnutí dotace Nemocnici s poliklinikou Karviná-Ráj, příspěvková organizace a Karvinské hornické 
nemocnici, a.s., v roce 2015
p. T. Hanzel - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje, který obdržel žádosti obou nemocnic týkající se 
poskytnutí dotace na pořízení přístrojové techniky. Zdravotní komise posoudila žádosti a doporučila zastupitelstvu 
města investiční dotace poskytnout. K předloženým návrhům otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 12.
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HLASOVÁNÍ : č. 16
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 242
Návrh byl schválen.

13)   Uzavření smlouvy o partnerství s finančním příspěvkem na realizaci projektu Sad mikrograntů jako 
nástroj strukturovaného dialogu mezi mládeží a městem
p. T. Hanzel - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje. Cílem projektu je podpora mládežnických 
iniciativ, vzájemná spolupráce a prezentace podpory mládežnických iniciativ a politiky pro oblast mládeže mezi 
partnerskými městy. Rada města doporučila zastupitelstvu města uzavřít Smlouvu o partnerství mezi statutárním 
městem Karviná a Petrklíčem help, na kterém se bude podílet jako projektový partner s dílčí finanční spoluúčastí. K 
předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 13.

HLASOVÁNÍ : č. 17 
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 243
Návrh byl schválen.

14)   Udělení čestného občanství statutárního města Karviné, in memoriam, panu Josefu Ščerbovi
p. T. Hanzel - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje. Ustanovená pracovní skupina posoudila 
předložený návrh a rozhodla o udělení ocenění in memoriam panu Josefu Ščerbovi nejen v souvislosti s jeho 
hrdinstvím za 2. světové války, ale i přínosem pro město za doby jeho působení jako poslance, člena rady a 
místopředsedy MěstNV Karviná. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 14.

HLASOVÁNÍ : č. 18
PRO : 37
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 1 usnesení č. 244
Návrh byl schválen.

15)   Změna usnesení ZM Karviné č. 165 ze dne 10.06.2015 a Dodatky ke zřizovacím listinám příspěvkových 
organizací základních a mateřských škol zřizovaných statutárním městem Karviná
p. T. Hanzel - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje. Uvedenou změnou dojde k úpravě zřizovacích 
listin z důvodu vymezení doplňkových činností jednotlivých příspěvkových organizací. V případě změny týkající se 
přílohy k usnesení č. 7 dojde k technické opravě v čísle popisném u sídla organizace. K předloženým návrhům 
otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 15.

HLASOVÁNÍ : č. 19
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 245
Návrh byl schválen.
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16)   Změna č. 14 Územního plánu obce Karviná
p. T. Hanzel - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje. Zadání Změny č. 14 bylo schváleno usnesením 
ZM č. 88 ze dne 19.03.2015. Předmětem změny je prodloužení platnosti Územního plánu obce Karviná. Při 
veřejném projednání návrhu Změny č. 14 pořizovatel obdržel stanoviska 4 dotčených orgánů, stanovisko 
nadřízeného orgánu a vyjádření Ředitelství silnic a dálnic, které následně vyhodnotil. Zastupitelstvu města byl 
předložen návrh na vydání změny č. 14 Územního plánu obce Karviná formou opatření obecné povahy, které byly 
přílohou č. 1 až 6 k usnesení. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu č. 16.

HLASOVÁNÍ : č. 20
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 246
Návrh byl schválen.

        doplnění programu č. 2 - Uzavření Dodatku č. 1 ke Smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu města 
Hasičskému záchrannému sboru Moravskoslezského kraje
p. T. Hanzel - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor rozvoje. Dodatkem č. 1 bude změněn nejen termín 
čerpání dotace na stanovený účel do 19.12.2016, ale i termín pro předložení vyúčtování této dotace o 1 rok, tj. do 
31.01.2017. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu 
doplnění programu č. 2.

HLASOVÁNÍ : č. 21
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 256
Návrh byl schválen.

17)   Zřízení služebnosti - kanalizační řad ul. Studentská
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 17 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 22
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 247
Návrh byl schválen.

18)   Nabytí pozemku p. č. 4244 v k.ú. Karviná-město
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :
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Ing. O. Brdíčko - vznesl dotaz, zda město za tento pozemek platilo k dnešnímu dni soukromým majitelům nájem a 
jakým způsobem vlastníci pozemku doložili, že ten asfalt je jejich.
Ing. H. Bogoczová - uvedla, že město nájem vlastníkům neplatilo. K druhém dotazu sdělila, že je součástí 
pozemku, což se nijak nedokládá.
p. T. Hanzel - protože další dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 18 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 23
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 248
Návrh byl schválen.

19)   Nabytí pozemku - ČR, ÚZSVM
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 19 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 24
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 249
Návrh byl schválen.

20)   Převod pozemku - manželé Fabiszovi
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 20 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 25
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 250
Návrh byl schválen.

21)   Převod pozemku p. č. 867/2 v k.ú. Karviná-město - Valdemar Tureček, Petr Matras
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 21 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 26
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 251
Návrh byl schválen.
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22)   Převod jednotky č. 2181/6, ulice Čajkovského, Karviná-Mizerov - změna usnesení
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 22 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 27
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 252
Návrh byl schválen.

23)   Odstranění bytového domu č. p. 1203 - 1206, ulice Makarenkova, Karviná-Nové Město
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 23 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 28
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 253
Návrh byl schválen.

24)   Odstranění bytového domu č. p. 1248 - 1251, ulice Mírova, Karviná-Nové Město
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 24 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 29
PRO : 39
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 254
Návrh byl schválen.

25)   Záměr výstavby nové výrobní haly - Stant Manufacturing s.r.o. - Průmyslová zóna Nové Pole
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o návrhu 
usnesení bodu programu č. 25 hlasovat.
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HLASOVÁNÍ : č. 30
PRO : 35
PROTI : 4
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 255
Návrh byl schválen.

        doplnění programu č. 1 - Nabídka Slezské univerzity v Opavě - převod bývalé ZŠ Žižkova
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi. Dodal, že návrh na usnesení byl zpracován 
variantně.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k majetkové záležitosti nebyly podány, nejdříve nechal 
hlasovat o variantě č. 1 – nabýt bývalou ZŠ Žižkova do majetku statutárního města Karviné.

HLASOVÁNÍ : č. 31
PRO : 3
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 35 usnesení č.          
Návrh nebyl schválen.

                 
p. T. Hanzel - protože první varianta nebyla schválena, nechyl hlasovat o variantě č. 2 – nenabýt bývalou ZŠ 
Žižkova do majetku statutárního města Karviné.

HLASOVÁNÍ : č. 32
PRO : 0
PROTI : 1
ZDRŽEL SE : 38 usnesení č.          
Návrh nebyl schválen. 

p. T. Hanzel - protože nebyla schválena ani jedna z variant, konstatoval, že se jedná o materiál projednaný 
zastupitelstvem města bez přijatého usnesení, a to: Zastupitelstvo města Karviné dle ustanovení § 84 odst. 1 
zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, nerozhodlo ve věci „Nabídka Slezské 
univerzity v Opavě - převod bývalé ZŠ Žižkova“.

26)   Nové interpelace členů ZM
Nebyly podány žádné nové interpelace.

27)   Různé - MMK
Ing. O. Brdíčko – požádal pana primátora, aby formou dopisu oslovil KÚ MSK o možnost poskytnutí finančních 
prostředků z dotačních titulů ministerstva dopravy, a to v souvislosti s opravou krajské komunikace vedoucí od 
hřbitova v Karviné-Ráji směrem k restauraci Štěrba a dále až k přechodu do Polska s tím, zda by v příštím roce na 
této komunikaci a přilehlých sousedních soukromých pozemcích zvážili možnost vybudování chodníku.
p. T. Hanzel - domníval se, že dotační programy pro oblast dopravy nejsou nijak příznivé pro města a obce, ale 
pouze pro kraje. Protože se jedná o krajskou komunikaci, bude zaslán dopis na KÚ MSK v této záležitosti, aby 
oprava uvedené komunikace byla zařazena do plánu oprav.

p. Antonín Barák - podal několik námětů:
1) Za děti z Dětského domova Srdce v Karviné a zařízení Heřmánek požádal, zda by mohlo město pro tyto děti 
zařídit volné vstupy na letní koupaliště nebo na bruslení na Zimním stadionu v Karviné.
2) Zeptal se na možnost zřízení poradenské služby na MMK pro občany města týkající se řešení problematiky 
důlních škod na jejich nemovitostech. Dle vyjádření občanů existuje tzv. zelená linka na OKD, a.s., nelze se tam 
však dovolat. Bylo by pro ně dobré, kdyby věděli, na koho se mají obrátit nebo s kým svou záležitost konzultovat.
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3) Pochválil rozhodnutí náměstka primátora Ing. Wolfa a vedoucí ekonomického odboru Ing. Piatkovou, MPA za 
předložení návrhu, který byl schválen na minulém zasedání ZM týkající se snížení úrokových sazeb, čímž dojde k 
úsporám v rozpočtu města. Byl to dobrý počin směrem k městu.
4) Poděkoval za všechny členy ZM, kterým byly předány VIP karty na fotbal a házenou v Karviné.

Ing. L. Raszyk - řekl, že volné vstupy pro ty děti, o kterých hovořil pan Barák, již fungují. Je uzavřena dohoda s 
ředitelem společnosti STaRS, že kdykoliv ředitelé těchto organizací telefonicky zavolají, že mají zájem o volné 
vstupy pro děti, bude jim vyhověno.
p. T. Hanzel - o odpověď na dotaz, týkající se tzv. zelených linek na OKD, a.s., kde by občané mohli nahlásit důlní 
škody, požádal vedoucí Odboru rozvoje - Ing. Šrámkovou. Měl za to, že tato zelená linka na OKD, a.s. funguje. 
Ing. M. Šrámková - uvedla, že pro tyto záležitosti je vztyčným důstojníkem na městě Ing. Petráš, zaměstnanec OR., 
který s OKD, a.s. komunikuje. Situace se však na OKD, a.s. neustále mění. Na webových stránkách města byl 
rovněž uveřejněn odkaz, včetně telefonních čísel a jmény, na které se mohou občané v těchto záležitostech obracet. 
V minulosti se nesetkali s tím, že by linka nefungovala. Pokud občané přijdou na město s tímto hlášením, informace 
nebo jejich požadavek bude Ing. Petrášem na OKD, a.s. předán.
p. A. Barák - požádal, aby informace, že se občané města mohou v této záležitosti obracet na Ing. Petráše, 
zaměstnance OR, byla zveřejněna v Karvinském zpravodaji.
p. T. Hanzel - řekl, že požadavek bude řešen v pracovním pořádku.

Mgr. I. Hudzietzová - uvedla, že dne 10.04.2015 klub zastupitelů ANO požádal o uzavření pojistných smluv, které 
by kryly případné škody zastupitelů způsobené činností jejich veřejnou funkcí. Žádost obsahovala rovněž 
odůvodnění, proč o to požádali s tím, že pojistku nebylo možné individuálně uzavřít. Na 5. schůzi RM v dubnu 2015 
však bylo rozhodnuto nezařadit tuto žádost klubu ANO do programu jednání ZM. Nebylo tak učiněno do dnešního 
dne. Požádala proto o zařazení této žádosti jako bod k projednání na ZM. 
p. T. Hanzel - řekl, že není problém zařadit tento bod na program jednání ZM. Problém viděl v tom, že nebyla klubu 
ANO dána zpětná vazba, proč bylo navrženo stažení tohoto bodu ze schůze RM. Dodal, že uvedené pojistky jsou 
extrémně drahé s tím, že pojišťovna by pravděpodobně ty skutky, které jsou spojené s veřejnou funkcí člena ZM, 
neplnila. Pojistky nemají uzavřené ani členové rady města nebo vedení města.
Ing. Wolf - řekl, že na základě požadavku klubu ANO vedení města oslovilo pojišťovny, které se zabývají pojištěním 
těchto škod a došli k závěru, že by se jednalo o spoustu peněz zbytečně vynaložených s tím, že zastupitele města 
by to stejně nechránilo. Chybou ze strany města bylo, že klubu ANO nebyla podána tato zpětná vazba. Písemně 
proto sdělí Mgr. Hudzietzové výstupy z oslovených pojišťoven v této záležitosti s tím, že pojistné smlouvy nebudou 
uzavírány.

28)   Různé - občané
p. Monika Heisigová - občanka města - vznesla tyto dotazy:
1) Zeptala se, zda již OKD, a.s. uhradilo městu finanční částky z uzavřených dohod mezi oběma partnery, které byly 
odloženy s tím, že finanční hotovost bude na účet města připsána do 30.09.2015.
p. T. Hanzel - řekl, že město Karviná obdrželo tyto finanční prostředky v plné výši ve stanoveném termínu na účet 
města.

2) Připojila se k námětu p. Baráka na možnost zřízení poradenské služby na MMK pro občany města v souvislosti s 
řešením problematiky důlních škod, a to i v případě, kdy jsou jejich žádosti ze strany OKD, a.s. zamítnuty. Uvedla, 
že v některých městech existují hornické výbory nebo komise, které pomáhají občanům při řešení důlních škod. Již 
několikrát žádali o jejich zřízení s tím, že vždy byl jejich požadavek zamítnut. Zeptala se, zda na MMK Ing. Petráš je 
schopen pomoci občanům, nejen v tom, že zavolá na OKD, a.s a věc nahlásí, ale i poradit, jak postupovat, dojde-li 
ze strany OKD, a.s. k zamítnutí jejich žádosti. Jakou cestou nebo kde by se mohli domoci odškodnění své 
nemovitosti, která byla poškozena vlivem důlní činnosti. Jako příklad uvedla žádosti 6 občanů, které byly ze strany 
OKD, a.s. zamítnuty s tím, že poškození jejich nemovitostí nebylo způsobeno vlivem důlní činnosti. Tito občané se v 
těchto záležitostech, jak mají dále postupovat, neorientují.

3) Vznesla dotaz týkající se Jednacího řádu ZM, a to čl. 13 - Organizačně technické záležitosti, bod 13.2, ve kterém 
se hovoří, že o průběhu zasedání zastupitelstva se pořizuje zápis, za jehož vyhotovení odpovídá Odbor organizační 
magistrátu. Vedle zápisu se z průběhu zasedání pořizuje také zvukový záznam. Zvukový záznam zůstává uložen na 
Odboru organizačním do doby ověření zápisu o průběhu zasedání zastupitelstva, poté co je ověřen, je zlikvidován. 
Uvedla, že podle slov pana primátora je se záznamem nakládáno podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně 
osobních údajů. Domnívala se, že by s ním mělo být také nakládáno podle zákona č. 499/2004 Sb., o archivní a 
spisové službě, protože tento zákon v § 2 písm. e) říká, že dokumentem je podle tohoto zákona každá písemná, 
obrazová, zvuková nebo jiná zaznamenaná informace, ať již v podobě analogové či digitální, která byla vytvořena 
původcem nebo byla původci doručena či jinak předána. Pokud zvukový záznam pořizuje obec, tak podle § 3 by 
mělo být s tímto dokumentem nakládáno dle tohoto zákona. Proto dle zákona o archivnictví by měl být zvukový 
záznam uchován alespoň 1 rok.
p. T. Hanzel – řekl, že na uvedený dotaz bude paní Heisigové odpovězeno písemně.
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p. J. Adámek – občan města - vznesl tyto dotazy:
1) Požádal o navýšení rozpočtu u Odboru sociálního MMK na rok 2016, a to posílením kapitoly sociální 
problematika o 1 mil. Kč (pro seniory a postižené občany města). V této souvislosti požádal o osobní konzultaci s 
vedoucí Odboru sociálního a Odboru ekonomického MMK s tím, že písemná žádost byla přiložena k zápisu.

2) V bytovém domě pro seniory na ulici Markova zřídit kulturní místnost, kde by mohli senioři posedět, společně 
podiskutovat a pobavit se nebo se setkávat. Dodal, že námět již podal v minulém volebním období s tím, že dosud 
nebyl realizován. Měl za to, že k vybavení či zařízení místnosti by mohl být použit nábytek vyřazený v rámci MMK.

3) V souvislosti s budováním železničního koridoru podal návrh, aby byl vybudován na vlakovém nádraží v Karviné 
uprostřed perónu (nástupiště) výtah pro tělesně postižené občany. V této souvislosti doporučil odeslat dopis na 
ministerstvo dopravy a také na správu železničních a dopravních cest.
p. T. Hanzel – řekl, že dopis na správu železničních a dopravních cest bude odeslán ve spolupráci s Ing. Brdíčkem, 
členem ZM, který bude požádán o předání kontaktní adresy, kde bude dopis odeslán.

4) Požádal pana primátora, aby všemi možnými dostupnými prostředky bojoval za vybudování Průmyslové zóny Nad 
Barborou, která je pro zaměstnanost ve městě velmi důležitá. Dodal, že postoj státu nebo vlády je znám, pouze dají 
slib, na který brzy zapomenou. Dodal, že stejné je to i s realizací obchvatu města.
p. T. Hanzel - řekl, že pro vybudování Průmyslové zóny Nad Barborou bylo ze strany vedení města uděláno 
maximum, veškeré kroky, které se udělat daly, byly učiněny, Dodal, že má informace a byl také přesvědčen, že zóna 
v Karviné vybudována bude, neboť jiná alternativa v tomto regionu neexistuje. Je to otázka několika týdnů nebo 
měsíců, než k této realizaci dojde s tím, že již jednou schválené usnesení bude vláda opětovně znovu projednávat. 
Ani s realizací obchvatu není na tom město tak špatně, i nedaleký Frýdek Místek čekal na jeho realizaci cca 20 let. 
Řekl, že přípravné fáze k vybudování obchvatu města probíhají s tím, že neměl informace, že by vznikaly nějaké 
zásadní problémy.
Ing. O. Brdíčko - podal doplňující informaci k námětu pana Adámka týkající se vybudování výtahu pro tělesně 
postižené občany na vlakovém nádraží v Karviné uprostřed perónu. Uvedl, že Správa železničních a dopravních 
cest připravuje stavbu optimalizace Karviná - Dětmarovice - Český Těšín v rámci dopravního koridoru s tím, že 
stavba již měla vydané územní rozhodnutí, ale z důvodů řešení majetkoprávních problémů v lokalitě katastru Staré 
Město se tato stavba neustále odkládá. Investorem je Stavební správa východ, kde bude panem primátorem zaslán 
dopis, aby obdržel oficiální odpověď na dotaz nebo požadavek, který předložil pan Adámek. Stavební správa východ 
intenzivně připravuje vyvlastnění tak, aby majetkoprávní záležitosti mohly být dořešeny a mohla být podána žádost o 
vydání stavebního povolení na tuto stavbu. Projektová dokumentace, jak druhého, tak i třetího nástupiště hlavního 
vlakového nádraží v Karviné je připravena tak, že výtahy budou včetně veškerých doplňkových informačních 
návěstí, které budou vyhovovat jak nevidomým, slabozrakým tak i vozíčkářům.

5) Opětovně podal návrh na vybudování hospice pro staré a nemocné spoluobčany ve městě Karviná. Doporučil v 
této záležitosti spolupracovat se státem, krajem a také s církví, která by činnost hospice mohla zajišťovat. Požádal, 
aby byla tato problematika projednána vedením města.
p. T. Hanzel - řekl, že na námět bude odpovězeno písemně.

p. Lukáš Beran – občan města - vystoupil k problematice zachování budovy starého nádražní Karviné-město, 
vystoupení bylo písemně doloženo k zápisu.
1) Nejdříve však hovořil o tom, že na zasedání ZM v červnu 2015 upozornil na skutečnost, že ne všem obyvatelům 
města dochází do schránek Karvinský zpravodaj. S odstupem pěti měsíců konstatoval, že tento zpravodaj zase 
pravidelně dochází. Touto cestou poděkoval všem, kteří se o vyřešení problému zasloužili.

2) Dále hovořil ve věci zachování starého nádraží, ve které se angažuje pan Roman Lindner. Jeho článek k této 
problematice vyšel v Karvinsku dne 27.10.2015 pod názvem „Tak potřetí: Kdo koupí staré nádraží?“ s tím, že 
uvažoval o možnosti zřídit tam malé muzeum železnice, která má na Karvinsku mnohaletou tradici s tím, že o 
udržování budovy nemá současný majitel ani městské či státní instituce zájem. Správa železničních a dopravních 
cest opět nabízí zmíněné nádraží k prodeji za nabídkovou cenu 1 mil. Kč, kdy nabídky je nutno předložit do 
15.12.2015. V muzeu by mohla vzniknout expozice nejen železniční, ale i tramvajové dopravy. Navázat spolupráci 
lze s Železničním muzeem moravskoslezským, které sídlí v Ostravě, dále s Muzeem Těšínska a také se Státním 
okresním archivem v Karviné. Další spolupráce by byla možná s pracovníky oboru muzeologie 
Filosoficko-přírodovědné fakulty OPF v Opavě. Požádal proto vedení města a také zastupitelstvo, aby se přičinili o 
odkup této budovy městem, následně byl vypracován projekt na obnovu budovy a její využití. Možná, že by se daly 
sehnat také peníze rovněž z některých fondů EU. Požádal, aby byl návrh na odkup budovy nádraží městem 
projednán na příštím zasedání ZM.
p. T. Hanzel – řekl, že návrh bere vedení města na vědomí. Nedokázal však říct, na kterém zasedání ZM bude 
materiál přeložen s tím, že o předloženém návrhu rozhodnou zastupitele města.
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p. Hanzel - dále uvedl, že v rámci bodu různé se přihlásil pan Lukáš Buchta, jednatel společnosti Stant 
Manufacturing, který měl zájem vystoupit k problematice neschváleného bodu programu č. 25 - „Záměr výstavby 
nové výrobní haly - Stant Manufacturing s.r.o. - Průmyslová zóna Nové Pole“. Projednávání tohoto bodu s časových 
důvodů nestihl. Protože však neměl v Karviné trvalé bydliště, primátor nechal hlasovat o tom, zda může na zasedání 
ZM vystoupit se svým příspěvkem. 

HLASOVÁNÍ : č. 33
PRO : 37
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 2 usnesení č.          
Návrh byl schválen.

                 
p. Lukáš Buchta – jednatel společnosti Stant Manufacturing – vystoupil s několika dotazy, které se týkaly 
neschváleného bodu programu č. 25. Uvedl, že na město jejich firma zaslala dvě žádosti s tím, že obě byly 
zamítnuty, neboť se ze strany města jedná o rizikovou investici. Jejich společnost již má od města pronajaty dvě 
budovy - výrobní haly po dobu 10 let s tím, že za tuto dobu zaplatili městu již 38 mil. Kč. V pronájmu by chtěli i 
nadále pokračovat. V předloženém návrhu bylo mimo jiné uvedeno, že do roku 2023 by chtěli zaplatit dalších 36 mil. 
Kč za ty stávající budovy s tím, že předloženou investici by chtěli městu zaplatit během 7 let. Přestože jim tato 
nabídka připadala velmi atraktivní, pro město se jeví jako riziková. Zeptal se, jaký návrh by měli předložit, aby byl 
dostatečně atraktivní a aby byl městem podpořen a zastupitelstvem odsouhlasen. 
p. T. Hanzel - řekl, že nejde tak o rizikovost, ale o systémové řešení celé této situace. Uvedené dvě haly na Novém 
Poli byly postaveny před 10 lety, na počátku rozkvětu této průmyslové zóny. Před nimi byla v nájmu jiná firma, která 
haly opustila a město nyní pronajímá tyto haly společnosti Stant Manufacturing za snížené nájemné. Bylo na to 
přistoupeno z nějakých ekonomických důvodů, kdy město vyšlo jejich firmě vstříc. Měl za to, že město nemá zájem 
stavět žádnou další novou halu, nemá na to ani žádné volné finanční prostředky. S takovou nabídkou by pak mohla 
přijít jakákoliv další firma. Dodal, že město jim vyjde vstříc v celé řadě jiných věcí, ale výstavba haly ze strany města 
není možná, přestože si byl vědom toho, že vlastník nechce stavět další halu, ale chce být i nadále v nájmu.
p. L. Buchta - řekl, že situace ve výrobě byly různé, v současné době dochází k nárůstu výroby s tím, že obě haly 
jsou pro ně již kapacitně nedostačující. Protože firma má zájem svou výrobu i nadále v Karviné rozšiřovat, přišli na 
město s touto nabídkou. Zajímalo ho proto, zda se nějak s městem dohodnou nebo budou muset případně svou 
výrobu přesunout do pronajatých prostor v jiných městech, např. do Ostravy nebo Českého Těšína. Dodal, že jejich 
společnost se snaží připravit nějaký návrh, který by byl akceptovatelný s tím, že dosud žádné podmínky z města 
nedostali. Město by mohlo brát v potaz také to, že v Karviné již podnikají 10 let a momentálně nemají jiné řešení, 
než požádat město o výstavbu výrobní haly nebo se z Karviné odstěhovat. 
p. T. Hanzel - sdělil, že město jim může poskytnout pozemky za standardních podmínek s tím, že jim halu postaví 
nějaký developer, ve které budou v nájmu, což pro něj musí být dobrá investice. Nikdo neví, jak dlouho bude trvat 
zvýšená poptávka po jejich zboží, protože situace na dnešním trhu je velice nejistá s tím, že za několik let může 
opět nastat krize. Dodal, že město je rádo, že si haly na Novém Poli jejich společnost pronajala s tím, že jim vychází 
vstříc. Nemohou ale chtít, aby požadované břemeno vzalo na sebe město s tím, že půjde do tohoto podnikatelského 
rizika. Dnes nikdo neví, jak se jim bude v budoucnu dařit. 
p. L. Buchta - zeptal se, jaké by to měly být z jejich strany podmínky, aby byly pro město dostačující. Nabyl dojmu, 
že není v jejich silách nabídnout městu takové podmínky, aby na jejich návrh město přistoupilo. 
p. T. Hanzel - znovu uvedl, že se jedná o systémové řešení této záležitosti. Mohli by pak přijít další podnikatelé, kteří 
by po městě požadovali, aby jim byly postaveny také výrobní haly. Dnes takový návrh zastupitelstvo města 
projednalo s tím, že ho zamítlo. Nemohl panu Buchtovi bránit v tom, aby na město podali nějaký jiný návrh. 
Zastupitelstvo města každý nový návrh projedná. Rozhodnutí však nedokázal předjímat. Každým novým návrhem 
se bude město zabývat.
p. L. Buchta - podal proto návrh, zda by se vedení města mohlo znovu zabývat jejich nabídkou s tím, že společnost 
předloží radě a následně zastupitelstvu města nový návrh k projednání s tím, že by jim velmi pomohlo, kdyby jim 
někdo z města naznačil, jaké by to měly být podmínky, které by byly pro město akceptovatelné.
Ing. J. Wolf - protože s panem Buchtou v této záležitosti již jednal, dodal, že se jedná o systémovou situaci, kdy si 
musí město říct, zda bude podnikatelské sféře stavět výrobní haly, zda na to má finanční prostředky nebo udělá jen 
v tomto případě jednu výjimku. To by však bylo zase nespravedlivé vůči ostatním firmám. Město v současné době 
řeší záležitosti podnikatelské zóny Vagónka, doprodává zbytky pozemků na Novém Poli s tím, že i ostatní firmy by 
mohly požadovat po městě, aby jím byly postaveny haly. Pro každého podnikatele je určitě lepší, když stavbu 
financuje město, než by stavbu financovala banka nebo stavěli z vlastního kapitálu. Dodal, že je možné se s nimi 
bavit o dalších variantách, ale zásadní věc je taková, že město Karviná nechce být developerem žádné další výrobní 
haly. Je možné vést diskuzi v tom duchu, je jim budou nabídnuty pozemky k odprodeji nebo někomu třetímu, který 
výrobní halu postaví, město bude součástí vyjednávání např. s jejich mateřskou bankou a pod. Město je schopno i 
současné haly, které mají v nájmu, nabídnout k prodeji, aby měli svůj vlastní majetek nebo mohli investovat do 
svého majetku. Na závěr ještě jednou uvedl, že město není schopno financovat další výrobní haly pro podnikatele, 
kteří podnikají na území města. 
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Ing. O. Brdíčko - řekl, že zásada zastupitelstva by měla být taková, že bychom se neměli pouštět do 
podnikatelských projektů. Zástupcům firmy doporučil, aby sehnali developera a předložili návrh, že developer 
odkoupí dvě stávající haly a město mu nabídne, aby si mohl koupit i zbývající pozemek za výhodných podmínek. 
Takový návrh by mohlo zastupitelstvo města za přijatelných podmínek odsouhlasit.
Ing. J. Wolf - nabídl panu Buchtovi, pokud bude mít zájem, aby si domluvil schůzku, na které mohou záležitost 
znovu podiskutovat a hledat další možnosti řešení.

p. Marta Siudová – občanka města – vystoupila s těmito náměty a připomínkami:
1) Nejdříve vystoupila v záležitosti bytového domu Borovského, která se týkala špatného stavu komunikace před 
tímto domem s tím, že již cca 2 měsíce probíhá její rekonstrukce. Její současný stav je nebezpečný při pohybu 
starších či tělesně postižených nájemníků tohoto domu, hrozí jim nebezpečí úrazu. U vchodu chybí také 
protiskluzové kachličky. Požádala pana náměstka Ing. Hajdušíka a také vedoucí odboru majetkového, zda by se s 
ní společně nepřišli podívat na místo samotné a přesvědčili se o stavu této komunikace.
Ing. H. Bogoczová - sdělila, že u tohoto domu probíhá rekonstrukce komunikace, která byla vyfrézovaná, nově byly 
položeny kachle kolem domu a nyní na základní podklad bude položen nový asfalt. Oprava komunikace je tedy v 
současné době v procesu řešení, opravu není možné provést ze dne na den. 

2) Vrátila se k problematice vystavení faktury BYTservisem-služby, s.r.o. za neprovedené práce, o které hovořila na 
minulém zasedání ZM dne 10.09.2015.
p. O. Otrubová - ředitelka BYTservisem-služby, s.r.o. - vyjádřila se k této záležitosti s tím, že ze strany 
společnosti došlo k pochybení, protože práce na uvedeném bytě nebyly provedeny, faktura byla stornována. 
Následně byla s dcerou nájemnice bytu věc projednána a dořešena. Uvedená nájemnice tedy nic neplatila. Za 
pochybení ze strany společnosti, které bylo napraveno, se ještě jednou omluvila.

3) Dále vznesla dotaz, zda byl znovu proveden postřik proti štěnicím v bytovém domě na ulici Borovského č. p. 814.
p. O. Otrubová – sdělila, že postřik v současné době proveden nebyl.

                 
Protože se do diskuze v rámci bodu “Různé“ již nikdo nepřihlásil a byly projednány všechny body programu, tímto 
bylo 8. zasedání Zastupitelstva města Karviné ukončeno. 

Na dalším zasedání se Zastupitelstvo města Karviné sejde ve čtvrtek 10. prosince 2015 v 16:30 hodin.

Tomáš Hanzel, v. r.
........................................
Tomáš Hanzel
primátor

Ověřovaté zápisu:

Ivan Fodor, v. r.
.......................................
Ivan Fodor

Andrzej Szyja, v. r.
........................................
Mgr. Andrzej Szyja

Zapsala: Jana Nekardová, zaměstnankyně Odboru organizačního, KP
Karviná dne 12.11.2015
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